
Zápis z jednání školské rady 

 
Datum:                9.11.2017, ZŠ Tuchlovice 

 

Zahájeno:   18:30 

Přítomni: Petra Herdová, Ing. Vladimír Olič, Ondřej Martinec, Mgr. Pavlína Opatrná, 

Mgr. Jana Drechslerová 

Host: Mgr. Jan Bejček, ředitel školy 

Zapisovatel:  Petra Herdová 

 

1. Odstoupení - pan Petr Vondráček se rozhodl ze školské rady odstoupit, jeho nástupce bude 

zvolen spolu s novými členy školské rady v červnu 2018. 

 

2. Novinky ve škole - pan ředitel seznámil školskou radu s úpravami, které se během léta ve 

škole realizovaly: 

a) zřízení pracoviště pro výchovnou poradkyni v pavilonu družin, 
b) nové šatnové bloky u družin, 
c) instalace interaktivní tabule do odborné učebny matematiky, 
d) výměna všech radiátorů v šatnách tělocvičny, 
e) instalace nového serveru pro lokální síť, 
f) renovace všech PC + instalace office 2016 na PC, 
g) renovace dvou stolů na venkovní stolní tenis a zakoupení jednoho nového + sítí, 
h) přestavba ředitelny a sborovny (výmalba, nábytek, podlahy), 
i) výmalba chodeb v pavilonu druhého stupně + učebna AJ, 
j) probíhající úprava šatních skříněk, budou doplněny dělící příčky na obuv. 

 
 

3. Výuka ruského jazyka – z průzkumu, který proběhl v rámci jarních třídních schůzek, 

vyplynulo, že zájem o výuku RJ je minimální.  

 


